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Svar på fråga 2024/25:525 av Linus Sköld (S) 
Utförsäljning av statliga bolag 

Linus Sköld har frågat mig vilka statliga bolag jag bedömer ska 

säljas under innevarande mandatperiod. 

Jag vill börja med att korrigera en felaktighet i frågeställarens 

bakgrundsbeskrivning. Att jag skulle ha sagt att regeringen 

tänker sälja fler statliga bolag stämmer inte. 

För staten som aktiv och professionell ägare ingår att löpande 

pröva skälen för fortsatt statligt ägande liksom att överväga 

bolagens olika uppdrag och inriktning. För att sälja statligt ägda 

bolag krävs riksdagens bemyndigande och det är först när 

regeringen bedömer att det finns förutsättningar för en 

försäljning av hela eller delar av statens innehav av aktier i ett 

statligt ägt bolag som regeringen i så fall skulle återkomma till 

riksdagen i frågan. 

Stockholm den 11 december 2024 
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